



Sektionen för Informations- och Nanoteknik
TraditionsMEsterIT
Kistagången 14
164 40 Kista
insektionen.se



Öråd #5 - Valöråd
2017-11-02, Kl. 18.30, Sal 308

1. Formalia

1.1. Mötets öppnande

TraditionsMästare Anton Jernberg förklarade mötet öppnat klockan 18:30

1.2. Mötets behöriga utlysande

*Kallelse skickades till Vraq@tmeit.se, Maruskalk@tmeit.se, Prao@tmeit.se
2017-10-27*

Mötet befanns behörigt utlyst

1.3. Val av mötesordförande

Mötet valde Anton Jernberg till mötesordförande

1.4. Val av mötessekreterare

Mötet valde Erik Pettersson till mötessekreterare

1.5. Val av justeringspersoner tillika rösträknare

Klas Engberg och Elias Skilje nominerades och godtog nomineringarna.
Mötet valde Klas och Elias till justerare tillika rösträknare.

1.6. Närvarande

Anton Jernberg, Erik Pettersson, Marcus Saastamoinen, Felix Jontegen, Niclas Damström, Patrik Karlstén, Jesper Falk, Celine Mileikowsky, Rickard Zwahlen, Simon Jansson, Emma Good, Gustav Engström, Martin Erwe, Oscar Haglund, Justin Lex, Alexandra kolonia, Samuel Larsson, Rasmus Ahlbäck, Anton Werelius, Klas Engberg, Robin Mattas, Gustaf Haglind, Nicklas Ockelberg, Niklas Olsson, Hampus Hammersberg, Sabina Hauzenberger, Wajd Tohme, Ludvig Christensen, Robin Björk, Vidar Särnesjö, Elias Skilje, Sebastian Porling, Erik Henriksson

1.7. Adjungeringar

1.8. Föregående protokoll

Finns publicerat på hemsidan.

Mötet beslutade att lägga protokollet till handlingarna.

1.9. Fastställande av föredragslista

Mötet beslutade att fastställa föredragslistan.

2. Mästarna rapporterar

2.1. Allmänt

2.1.1. Betala Kåavgiften för 17/18

[THS medlemsida](#)

2.1.2. Accesser

I vanlig ordning har det strulat med accesser, Hamham, Ludde, och Vidar. Att uppdateras i årsskiftesuppdateringen.

2.2. KlubbMästarRådet (KMR)

-

2.3. THS Pubråd

Tillståndsenheten vid Stockholms Stad planerar tillsynsbesök i alla studentpubar. Arbetslagen uppmanas därför att vara extra noggranna framöver.

3. Motioner

3.1. Motion om Upphöjelse av Prao (Andra läsningen)

[Motion](#)

[Mästarnas Motionssvar](#)

Tidigare möte:

[Mötets ändringsyrkanden](#)

Sebastian Porling jämkade sig med ändringsyrkandena.

Öråd #4 biföll motionen.

Mötet biföll motionen med de ovan nämnda ändringarna.

4. Propositioner och interpellationssvar

4.1. Proposition om Uppdatering av Kraven för Nedsänkning till Vraq (Andra läsningen)

[Propositionen](#)

Tidigare möte:

[Mötets ändringsyrkanden](#)

Mästarna jämkade sig med ändringsyrkande 1 rörande att4.

Mästarna jämkade sig med ändringsyrkande 3 rörande att2.

Mästarna jämkade sig med ändringsyrkande 4 rörande att lägga till att5.

Öråd #4 biföll propositionen.

Mötet biföll motionen med de ovan nämnda ändringarna.

5. Valärenden

5.1. Val av TraditionsMästare

Mästarna förordar Sabina Hauzenberger till posten som TraditionsMästare
Ingen ytterligare kandidat fanns på mötet.

Mötet beslutade att välja Sabina Hauzenberger till TraditionsMästare 2018

5.2. Val av Vice TraditionsMästare

Mästarna förordar Vidar Särnesjö till posten som Vice TraditionsMästare
Ingen ytterligare kandidat fanns på mötet.

Mötet beslutade att välja Vidar Särnesjö till Vice TraditionsMästare 2018

5.3. Val av SkattMästare

Mästarna förordar Rasmus Ahlbäck till posten som SkattMästare
Ingen ytterligare kandidat fanns på mötet.

Mötet beslutade att välja Rasmus Ahlbäck till SkattMästare 2018

5.4. Val av PubMästare

Mästarna förordar Niclas Ockelberg till posten som PubMästare
Ingen ytterligare kandidat fanns på mötet.

Mötet beslutade att välja Nicklas Ockelberg till PubMästare 2018

5.5. Val av SkriptMästare

Mästarna förordar Emma Good till posten som SkriptMästare
Ingen ytterligare kandidat fanns på mötet.

Mötet beslutade att välja Emma Good till SkriptMästare 2018

5.6. Övriga poster

5.6.1. Val av Gourmet*

Fri nominering

Alexandra Kolonia nominerades och godtog nomineringen

Mötet beslutade att välja Alexandra Kolonia till Gourmet* 2018

5.6.2. Val av Webb*

Fri nominering

Rickard Zwahlen nominerades och godtog nomineringen

Mötet beslutade att välja Rickard Zwahlen till Webb* 2018

5.6.3. Val av Junk*

Fri nominering

Emma Good kandiderade

Mötet beslutade att välja Emma Good till Junk* 2018

6. Beslut

6.1. Utröstning

Fri nominering

Simon Jansson, Vidar Särnesjö, och Oscar Haglund nominerades.

Samtliga tre röstades ut och placerades i skamvrån

7. Diskussion

7.1. Uppföljning av event

TMEIT

7.1.1.1. RPG-INternfest 2017-10-14

Välj fokus på mat eller skoj, bägge blev mycket (se MR#10).

Marskalkar och Prao tyckte att festen var väldigt kul, bra genomtänkt, och innehöll väldigt mycket roliga grejer. Mycket bra och uppskattat med individuella character sheets.

Indignation yttrades kring att Mästarna inte ville ha hjälp i köket.

7.1.1.2. TentaGasque #1 2017-10-28

Maten blev sen pga problem med hårdvara i köket, det saknas bland annat en induktionshäll som verkar ha dött och slängts.

Mycket fylla på en del gäster, dök upp ölburkar inne i lokalen som inte sålts från baren.

Ett flertal fulla personer som tänkt sig att gå på festen släpptes inte in, vilket ledde till något slags problem, exakt vad förtäljer inte redogörelsen.

För att en stor andel gäster inte ska bege sig vidare när Kistan städas är det en bra idé att ha folk kvar i kistan när det städas och istället skärma av med mörkläggningsgardiner eller motsvarande.

Städrutin/strategier efter sittningar behöver ses över.

7.1.2. Externa

- 7.1.2.1. Sjöslaget 2017
Verkar ha varit kul.
Sjöslagsgruppens dryckespaketkoncept för att motverka det sk. "cpdronkfyllotaxfree"-problemet fungerade bra.
Sjöslagsgruppen fick en hel del vuxenbebisar i kommentarsfälten på facebook när de tillkännagav förändringarna i alkoholförsäljningen, men eventet förlöpte utan problem och det verkar snarast ha lett till det bättre.

7.2. Kommande event

7.2.1. TMEIT

- 7.2.1.1. WhiskyTåren 17/11
7.2.1.2. Cocktailfredagspub (My) 2017-11-24
7.2.1.3. IN-Sektionens Tackfest 2017-12-09
[Arbetare anmäler sig här](#)

7.2.2. KMR

- 7.2.2.1. Star Wars-sittning - DISK 2017-11-11
[Facebookevent](#)
7.2.2.2. (GDS:en - fkm* 2017-11-11)
7.2.2.3. Glennsittningen - QMISK 2017-11-18
[Signup link](#)

7.3. Övrigt

8. Övriga frågor

9. Mötets avslutande

Mötesordförande Anton Jernberg förklarade mötet avslutat klockan 20:59

Anton Jernberg
Mötesordförande

Erik Pettersson
Mötessekreterare

Elias Skilje
Justeringsperson

Klas Engberg
Justeringsperson